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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM.: 4 /2012 DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE 
CAPDEPERA CELEBRADA EL DIA 3 DE MAIG  DE 2011 
Identificació de la sessió: 
 
Òrgan:                                              Ple de l’Ajuntament de Capdepera                                                          
Caràcter de la sessió:                    Ordinària 
Convocatòria:                                Primera Convocatòria 
Sessió núm.:                                   4 
Data de celebració:                       3 de maig de 2012 
Lloc:                                                Sala de Plens de l’Ajuntament                  
Hora d’inici:                                   20:00 hores 
Hora de finalització:                     1:20 hores del 4 de maig 2012 
 
SR.BATLE-PRESIDENT: 
 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Carmen Corraliza Gallardo                           
Sra. Ivon Daniela Renaud Más 
Sra. Antònia Caimari Bauzà 
Sr. Gabriel Jaime Torres Malpesa 
Sr. Luís Alberto Llull Ginard                                   
Sra. Juana Llull Capó                                               
Sr. Fernando David Martínez Colom                     
Sr. Joan Ferrer Flaquer                                       
Sra. Maria Pilar Garcia Rosa                                    
Sra. Margalida Servera Ferrer 
Sr. Pedro Sansó Flaquer                              
Sr. Miquel Riera Muñoz 
Sr. Pere Fuster Nadal 
Sra. Antònia Ballester Colom 
Sr. Mateu Melis Tous                                      



Secretària.:  Sra. Maria del Mar Terol Andrés. 
Interventor: Sr. Antoni Crespí Serra. 
  
 
Ordre del dia 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 02/03/12.  
 
II.- EXP. NÚM.:SS 4/12: REGLAMENT CENTRE DE DIA. 
 
III.- EXP. NÚM.: 54AG/12: PROPOSTA PSM-EN: MODIFICACIÓ LLEI 3/2007. 
 
IV.- PRESSUPOST 2012. 
 
V.- EXP. NÚM.: 6 INTER/12: PREUS PÚBLICS ESCOLA D’ESTIU. 
 
VI.- EXP. NÚM.: 2 INTER/12: NORMES REGULADORES DE LA GESTIÓ DEL 
CENTRE D’INFORMACIÓ JOVE. 
 
VII.- EXP. NÚM.: 3 INTER/12: NORMES REGULADORES DE LA GESTIÓ DE L’ÚS 
DE LES INSTAL·LACIONS ESPORTIVES. 
 
VIII.- EXP. NÚM: 16AG/12: ORDENANÇA DE CONVIVÈNCIA CIUTADANA. 
 
IX.- EXP. NÚM: 212AG/11: REGLAMENT REGULADOR DE SEGONA ACTIVITAT 
POLICIA LOCAL. 
 
X.- EXP. NÚM: 48AG/12: MODIFICACIÓ CONTRACTACIÓ: SERVEI DE 
RECOLLIDA I TRANSPORT DELS RESIDUS SÒLIDS URBANS I GESTIÓ DE LA 
DEIXALLERIA AL TERME MUNICIPAL DE CAPDEPERA. 
 
XI.- EXP. NÚM.: 17AG/12: PROPOSTA DE TRASLLAT DE L’ARXIU MUNICIPAL. 
 
XII.- EXP. NÚM.: 35AG/12: PROPOSTA PSM-EN: DECLARACIÓ DE 
CAPDEPERA POBLE LLIURE DE CIRCS AMB ANIMALS. 
 
XIII.- EXP. NÚM: 53AG/12: PROPOSTA SECTOR 7 I 8. 
 
XIV.- PROPOSTA BATLIA CANVI DATA I HORA SESSIONS ORDINÀRIES 
AJUNTAMENT PLE. 
 
XV.- DECRETS I RESOLUCIONS 
 
XVI.- PRECS I PREGUNTES 
 
Hi assisteix el nombre legal de membres per a la vàlida celebració de la 
sessió en 



primera convocatòria, per la qual cosa el president declara la sessió 
oberta i pública. 
 

 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 02/03/12. 
 

En compliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, 
de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears i 
l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, el Sr. President demana als membres de la Corporació si algú 
té alguna observació a fer sobre l’acta de les sessió anterior, que va 
tenir lloc el dia 2 de març de 2012, de la qual s’ha expedit, prèviament, 
una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu coneixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
 

Sense haver-hi intervencions, per UNANIMITAT dels membres 
reunits, com que és disset el nombre legal de membres del Consistori i 
són disset els assistents, és aprovada l’acta de la sessió anterior, 
celebrada dia 2 de març de 2012. 
 
II.- EXP. NÚM.:SS 4/12: REGLAMENT CENTRE DE DIA. 
 

El Batle dóna la paraula a la regidora de Serveis Socials, la Sra. 
Ivon Renaud, que explica que el que han fet ha sigut una millora del 
reglament i també del contracte assistencial per a que quedassin millor 
definides les parts i la prestació del servei. 
 

Iniciat el torn d’intervencions, el Sr. Fuster, portaveu del Grup PSM, 
exposa que -com ja va comentar a la comissió informativa- té dubtes 
sobre les normes relatives a la responsabilitat dels usuaris i de 
l’Ajuntament i també sobre la necessitat d’aquesta normativa per al 
funcionament del centre. Per aquest motiu anuncia que el grup que ell 
representa s’abstindrà. 
 

El Batle dóna la paraula al Sr. Melis, portaveu d’Es Grup, que 
anuncia també que s’abstindran perquè considera que és una qüestió 
de funcionament intern de la regidoria i no entra a valorar-ho. 
 

Sense més intervencions, la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DEL 
CENTRE DE DIA, S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE) I 8 



ABSTENCIONS (5 PP, 2 PSM-ENTESA, 1 ES GRUP), ja que és DISSET el 
nombre legal de membres de Consistori i són DISSET els assistents. 

 
III.- EXP. NÚM.: 54AG/12: PROPOSTA PSM-EN: MODIFICACIÓ LLEI 3/2007. 
 

El Batle dóna la paraula al Sr. Fuster, que dóna lectura de forma 
resumida a la següent proposta: 

“El grup municipal del PSM-ENTESA a l’Ajuntament de Capdepera 
presenta a la consideració del Ple la següent 

                                               

                                                            M O C I Ó 
 
Primer- Fonaments de la moció 
 
L’article 4.1 de l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears defineix la 
llengua catalana com a llengua pròpia i cooficial de les Illes Balears. A 
més, l’article 4.3 preveu que les institucions de les Illes Balears han de 
garantir l’ús normal i oficial del català, han de prendre les mesures 
necessàries per assegurar-ne el coneixement i han de crear les 
condicions que permetin arribar a la plena igualtat amb la llengua 
castellana quant als drets dels ciutadans de les Illes. 
 
En desenvolupament d’aquest article s’han anat duent a terme al llarg 
dels anys tota una sèrie de mesures per garantir l’ús i el coneixement del 
català, que tot i ser la llengua pròpia de les Illes es troba en una situació 
de feblesa respecte de l’altra llengua oficial d’aquesta Comunitat 
Autònoma, el castellà. Dins aquestes accions té una especial 
rellevància la Llei de Normalització lingüística, aprovada el 29 d’abril de 
1986 amb la unanimitat de tots els partits polítics de Balears. Totes 
aquestes mesures han permès col·locar la llengua catalana en una 
situació de normalització creixent quant al seu ús oficial i quotidià dins 
les Illes. 
 
Aquestes mesures en favor del català es justifiquen per l’evident situació 
d’inferioritat en què es trobava i es troba aquesta llengua dins el nostre 
entorn, especialment en certs àmbits. Com a llengua feble necessita ser 
protegida per a poder situar-se en condicions de major igualtat possible 
vers l’altra llengua oficial, el castellà, la força de la qual és evident. Avui 
dia aquesta situació no s’ha normalitzat; absolutament tots els Balears 
saben parlar i escriure en castellà, però una gran part d’aquests no ho 
saben fer en català. Per això és necessari que la llengua catalana 
continuï essent objecte de protecció. La llengua d’un poble és una part 
vital d’allò que el defineix com a tal, de les seves arrels i cultura. Si la 
llengua desapareix també ho farà el poble. Per tant, no ha de ser 



acceptada cap actuació que pugui perjudicar una expressió cultural 
tan forta com un idioma. 
 
És per això que no es pot acceptar de cap manera l’avantprojecte de 
Llei de modificació de la Llei de la Funció pública que el Govern Balear 
vol presentar davant el Parlament. Aquesta llei clarament atempta 
contra la normalització del català dins les Illes. No es pot considerar com 
a normalitzada una llengua si l’Administració del seu territori no l’empra 
o si un ciutadà no té reconegut el seu dret a ser atès pels empleats 
públics de casa seva en la llengua pròpia de la Comunitat. A més, no es 
pot considerar jurídicament desitjable que una Llei com la de 
Normalització Lingüística, aprovada per unanimitat al 1986, sigui ara 
retallada per una sola opció política sense comptar amb les sensibilitats 
de les demés opcions ideològiques existents. 
 
Per tot això, ha sorgit el moviment ciutadà “Moviment per la Llengua”, el 
qual pretén representar tots els ciutadans de les Illes que pensen que 
l’aprovació d’aquestes mesures legislatives suposarà un greuge 
comparatiu de la situació del català vers el castellà i provocarà una 
situació de marginació de llengua catalana a les Illes que a llarg termini 
podria arribar a suposar la seva desaparició. Per evitar tot això 
“Moviment per la Llengua” exercirà davant el Parlament de les Illes 
Balears el dret fonamental de petició reconegut a l’article 29 de la 
Constitució Espanyola de 1978 i desenvolupat per la Llei Orgànica 
4/2001, reguladora del dret de Petició per demanar la retirada o 
derogació de l’avantprojecte de llei de modificació de la Llei 3/2007, de 
27 de març, de la funció pública de la Comunitat autònoma de les Illes 
Balears.  
 
El citat article 29 de la Constitució, al seu apartat primer, estableix que 
“Tots els espanyols tindran el dret de petició individual i col·lectiva, per 
escrit, en la forma i amb els efectes que determini la Llei”. Per tant, 
s’atorga als ciutadans, amb caràcter general, el dret a dirigir-se als 
òrgans públics per realitzar davant aquests qualsevol sol·licitud. Aquest 
dret també comporta l’obligació, per part de l’òrgan públic que ha 
estat objecte de la petició, de respondre al peticionari, ja sigui per 
atendre o per desestimar la sol·licitud que aquest ha efectuat. El dret de 
petició pot ser exercit per tot ciutadà, nacional o estranger, persona 
física o jurídica; a més aquest exercici es pot dur a terme individualment 
o col·lectivament.  
Això s’ha de posar en relació amb l’article 9.1 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, que 
estableix que “El municipi té personalitat jurídica i, com a tal, plena 
capacitat d’obrar en la defensa i la gestió dels interessos que li són 
propis”. Per tant, un Ajuntament, com a persona jurídica que és, pot 
exercir el dret de petició o signar una petició col·lectiva. En virtut d’això 
des de Moviment per la Llengua es pretén ara que els Ajuntaments dels 



diferents pobles de les Illes Balears s’adhereixin a aquesta campanya en 
defensa de la nostra llengua, acollint d’aquesta manera el clamor 
popular manifestat pels ciutadans de les Illes, als quals representen els 
citats Ajuntaments, en contra de les mesures legislatives en matèria 
lingüística que pretén aprovar el Govern/ Parlament i a les quals fem 
referència en aquest escrit. 
 
Concretament, la petició que Moviment per la Llengua presentarà 
davant el Parlament de les Illes Balears és la següent:  

Per tot l’exposat al Manifest, des del Moviment per la Llengua 
manifestam la nostra voluntat d'exercir el dret de petició regulat a 
l'article 29 de la Constitució Espanyola de 1978 i desenvolupat a la Llei 
orgànica 4/2001, de 12 de novembre, reguladora del dret de petició, 
per tal de demanar al Parlament de les Illes Balears: 

1. Que retiri de la seva tramitació l'Avantprojecte de llei de modificació 
de la Llei 3/2007, de 27 de març, de la funció pública de la Comunitat 
autònoma de les Illes Balears, o 

2. Si aquest ja ha estat aprovat, que es derogui la Llei de modificació de 
la Llei 3/2007, de 27 de març, de la funció pública de la Comunitat 
autònoma de les Illes Balears i; 

3. Que el Parlament de les Illes Balears, a través dels mitjans pertinents, es 
comprometi públicament a respectar la Llei 3/1986, de 19 d’abril, de 
normalització lingüística, i a no adoptar cap mesura legislativa que retalli 
els drets que hi ha reconeguts. 

Declaram que hem actuat complint tots els requisits legals previstos en 
les citades normes jurídiques. Per això, interpel·lam el Parlament de les 
Illes Balears a donar una resposta expressa a la nostra petició. 

Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Capdepera l’adopció 
del següent  
Acord 
 

1- L’Ajuntament de Capdepera, com a persona jurídica i en virtut 
del dret atorgat per l’article 29 de la Constitució Espanyola de 
1978 i per la Llei Orgànica 4/2001, reguladora del dret de Petició, 
s’adhereix a la campanya Moviment per la Llengua per fer 
constar el seu suport; autoritza i dóna permís a la citada 
plataforma per a publicar-ho a la seva pàgina web 
(www.movimentperlallengua.cat) a la secció “Qui ens dóna 
suport” . 

 
2- L’Ajuntament de Capdepera, com a persona jurídica, a través del 



Batle com a representant legal, signarà la petició per a demanar 
la retirada o, en el seu cas, derogació de l’Avantprojecte de Llei 
de modificació de la Llei 3/2007, de 27 de març, de la funció 
pública de la Comunitat de les Illes Balears, en harmonia a la 
campanya del moviment ciutadà “Moviment per la Llengua”. 

 
3- L’Ajuntament de Capdepera es compromet, en la mesura de les 

seves possibilitats, a donar suport institucional a la plataforma 
“Moviment per la Llengua”. 
 

Igualment, i amb els mateixos condicionants, l’Ajuntament de 
Capdepera també s’adhereix al moviment de la plataforma 
“Enllaça’t pel català” i es compromet a penjar llaços amb els 
colors de la senyera en els principals edificis municipals.” 

 
El Batle dóna la paraula al Sr. Ferrer, portaveu del Partit Popular, 

que inicia la seva intervenció dient al representant del PSM que el 
que fa el Partit Popular és complir una promesa electoral. El català 
deixarà de ser un requisit per accedir a la funció pública i passarà a 
ser un mèrit. Per tot això, estan seguint-se els tràmits administratius per 
a modificar la llei 3/2007 de funció pública balear. 
 

Recorda que aquesta proposta va obtenir un ampli estaló social i 
que ara toca complir amb allò promès pel Partit. També explica que el 
català serà un mèrit per accedir a l’Administració, que qualsevol 
persona podrà entrar a l’Administració com a funcionari sense el requisit 
del català, mitjançant una oposició, i el català es valorarà en aquest 
moment com a mèrit.  

 

Afegeix que el català també serà un mèrit per ocupar el primer 
lloc de feina: Una vegada adquirit el caràcter de funcionari, s’ha de 
proveir (ocupar) el lloc de feina inicial o lloc base, que també s’ocuparà 
sense necessitat del català. És a dir, el català serà també un mèrit en la 
provisió inicial de llocs. El Sr. Ferrer continua explicant que el català serà 
un requisit per promocionar i que a partir d’aquí el català sí que es 
convertirà en una obligació per al funcionari.  

 
Manifesta també que amb aquesta mesura el que es preveu és 

que els llocs de feina siguin ocupats per les persones més preparades 
per a realitzar aquesta feina, que es valorarà la professionalitat de 
metges, arquitectes, etc. i no que parli el català, que evidentment 
l’haurà d’aprendre, ja que tenim en compte que aquí hi ha dues 
llengües oficials.  

 
Menciona que en altres comunitats autònomes com València, 

País Basc o Navarra no és un requisit, excepte excepcions puntuals, i és 



un mèrit. I que a Catalunya hi ha una sentència que corrobora el mateix 
i que en qualsevol moment s’haurà de complir. 
  

L’únic que vol el Partit Popular és la defensa de la llibertat 
d’expressar-se en les dues llengües oficials i facilitar l’accés a la funció 
pública. No es pretén eliminar el català. I, per tant, no aprovaran la 
moció. 

 
A continuació el Batle dóna la paraula al portaveu d’Es grup, el Sr. 

Mateu Melis, que manifesta que el que extrauen de la proposta és 
l’esperit i la preocupació que la llengua catalana es vagi marginant 
progressivament. La seva ideologia defensa sempre la nostra cultura, 
idiosincràsia, patrimoni i en aquest cas la nostra llengua. Per tant, el seu 
vot serà afirmatiu a la moció. 

 
El Batle dóna la paraula al portaveu d’UCAP, el Sr. Torres Malpesa, 

que vol agrair al PSM que es preocupi de la nostra llengua i comunica 
que per suposat donaran suport a aquesta moció. 

 
El Batle manifesta que per part del PSOE, com no podia ser d’altra 

manera, donaran suport a la moció. En relació amb les manifestacions 
fetes pel portaveu del Partit Popular, vol comentar que troba molt trist 
que una llei de normalització lingüística s’hagi de modificar. Continua la 
seva argumentació dient que sap que el PP tenen una majoria política 
però que això no significa una majoria social. Que fins al moment hi 
havia una convivència controlada entre les dues llengües, amb una 
tendència dirigida al bilingüisme i que ara el que s’aconseguirà és la 
desaparició dels parlants en català. I que per tot això, se sumen a la 
moció. 

 
Sense més intervencions, la proposta se sotmet a votació. 

 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
12 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE, 2 PSM-ENTESA i 1 ES GRUP) I 5 VOTS EN 
CONTRA (PP), ja que és DISSET el nombre legal de membres del 
Consistori i són DISSET els assistents. 

 

 
 
 
 
 
IV.- PRESSUPOST 2012. 
 
 El Sr. Sureda Rosselló, regidor d’Hisenda, pren la paraula i presenta 
els pressupostos del 2012. Comença dient que han elaborat els 
pressupostos marcats pel pla d’ajustament, que ha implicat un 



endeutament de sis milions set-cents mil euros. Fa menció a la proposta 
de Batlia, que literalment diu: 
 

“APROVACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2012 
 
 
Vist el projecte de Pressupost General per a l’exercici 2012 presentat pel 
Batle al Ple de l’Ajuntament per a la seva aprovació. 

 
Vists els informes emesos per l’interventor i que figuren en l’expedient. 
 
Atès que el pressupost conté la documentació i els annexos previstos als 
articles 165 i 166 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
 
Atès que la tramitació i aprovació del pressupost s’ha de fer de 
conformitat amb els articles del 162 al 171 del Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals; els articles 2 al 23 del RD 500/90; i els 
articles 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, general 
d’estabilitat pressupostària. 
 
Per tot l’exposat, 
 
S’ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar inicialment el pressupost general per a l’exercici de 
2012, el qual, resumit per capítols, és el següent: 
 
A) PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT  
  

a1) Estat de despeses.  

  

Capítol   Import 2012 

Capítol 1.  Personal 5.529.733,63 
Capítol 2. Compres de béns i serveis 2.881.250,00 
Capítol 3.  Despeses financeres 465.416,37 
Capítol 4.  Transferències corrents 4.753.700,00 
Capítol 6.  Inversions 28.640.149,56 
Capítol 7.  Transferències de Capital 608.000,00 
Capítol 8. Actius financers 25.000,00 
Capítol 9.  Amortització préstecs 723.000,00 
TOTAL DESPESES 43.626.249,56 
  

  

a2) Estat d’ingressos.  



  

Capítol Import 2012 
Capítol 1.  Imposts directes 6.591.000,00 
Capítol 2.  Imposts indirectes 525.000,00 
Capítol 3.  Taxes i altres ingressos 33.250.149,56 
Capítol 4. Transferències corrents 2.290.000,00 
Capítol 5.  Ingressos patrimonials 955.100,00 
Capítol 6. Alienació inversions reals 0,00 
Capítol 7. Transferències de capital 0,00 
Capítol 8. Actius financers 15.000,00 
Capítol 9. Passius financers 0,00 
TOTAL INGRESSOS 43.626.249,56 
  
  
  

b1) Estat de despeses.  

  

Capítol   Import 2012 
Capítol 1.  Personal 0,00 
Capítol 2. Compres de béns i serveis 4.364.700,00 
Capítol 3.  Despeses financeres 0,00 
Capítol 4.  Transferències corrents 0,00 
Capítol 6.  Inversions 0,00 
Capítol 7.  Transferències de capital 0,00 
Capítol 8. Actius financers 0,00 
Capítol 9.  Amortització préstecs 0,00 
TOTAL DESPESES 4.364.700,00 

  

b2) Estat d’ingressos.  

  

Capítol Import 2012 

Capítol 1.  Imposts directes 0,00 
Capítol 2.  Imposts indirectes 0,00 
Capítol 3.  Taxes i altres ingressos 0,00 
Capítol 4. Transferències corrents 4.364.700,00 
Capítol 5.  Ingressos patrimonials 0,00 
Capítol 6. Alienació inversions reals 0,00 
Capítol 7. Transferències de capital 0,00 
Capítol 8. Actius financers 0,00 
Capítol 9. Passius financers 0,00 
TOTAL INGRESSOS 4.364.700,00 
  

  

  
c1) Estat de despeses.  



  
Capítol   Import 2012 

Capítol 1.  Personal 5.529.733,63 
Capítol 2. Compres de béns i serveis 7.245.950,00 
Capítol 3.  Despeses financeres 465.416,37 
Capítol 4.  Transferències corrents 389.000,00 
Capítol 6.  Inversions 28.640.149,56 
Capítol 7.  Transferències de capital 608.000,00 
capítol 8. Actius financers 25.000,00 
Capítol 9.  Amortització préstecs 723.000,00 
TOTAL DESPESES 43.626.249,56 

  

c2) Estat d’ingressos.  

  

Capítol Import 2012 

Capítol 1.  Imposts directes 6.591.000,00 
Capítol 2.  Imposts indirectes 525.000,00 
Capítol 3.  Taxes i altres ingressos 33.250.149,56 
Capítol 4. Transferències corrents 2.290.000,00 
Capítol 5.  Ingressos patrimonials 955.100,00 
Capítol 6. Alienació inversions reals 0,00 
Capítol 7. Transferències de capital 0,00 
Capítol 8. Actius financers 15.000,00 
Capítol 9. Passius financers 0,00 
TOTAL INGRESSOS 43.626.249,56 
 
 
Segon.- Aprovar la plantilla de personal formada per tots els llocs de 
feina del personal funcionari, laboral i eventual de l’Ajuntament i de 
l’empresa municipal que s’adjunta al present acord. 
 
Tercer.- Aprovar les Bases d’Execució del Pressupost General. 
 
Quart.- Que l’esmentat pressupost sigui exposat al públic per un termini 
de quinze dies hàbils, amb un anunci previ en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, a efectes de reclamacions, en compliment del que disposa 
l’article 169.1 del Real decret legislatiu 2/2004, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei reguladora de les hisendes locals i 20.1 del Reial decret 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
Cinquè- El Pressupost General es considerarà definitivament aprovat si 
durant l’esmentat termini no es presenten reclamacions, i entrarà en 
vigor en l’exercici corresponent una vegada publicat el resum per 
capítols de cada un dels pressuposts que l’integren en el BOIB. 
 
Sisè.- Que es remeti, simultàniament a la publicació del pressupost al 



BOIB, a l’Administració de l’Estat, a l’Administració Autonòmica i al 
Consell Insular de Mallorca, als efectes procedents. 
 
 
Capdepera, 25 d’abril de 2012 
 
El Batle.” 
 

 
 El Batle dóna la paraula a l’Interventor Municipal, el Sr. Antoni 
Crespí Serra, que va explicar que s’havia fet en primer lloc el pressupost 
d’ingressos d’una forma bastant realista i una vegada realitzats havien 
intentat quadrar les despeses tenint en compte el pla d’ajustament 
d’obligat compliment. 
 
 El Sr. Sureda pren la paraula i explica que dins del capítol 1 destinat 
a personal s’han suprimit places que ja no es cobriran i que especialment 
en el capítol 2, destinat a despesa corrent, s’han negociat contractes 
com el de neteja viària -amb certes rebaixes-, la neteja d’edificis públics i 
els de jardineria. Quant als ingressos, s’han fet tal com ha comentat el 
tècnic, amb molta prudència, d’acord també amb el pla d’ajustament. 
La filosofia de l’equip de govern és mantenir la qualitat dels serveis però 
intentant reduir el dèficit del servei que es dóna. Quant als serveis socials, 
a causa de la problemàtica fins i tot s’ha incrementat la despesa. De les 
despeses totals del pressupost, s’ha de tenir en compte que queda 
desvirtuat, perquè 28 milions són per a les dotacions de serveis que es 
volen dur a terme i que en realitat es tracta aproximadament d’uns 
15.241.000 euros. La intenció de l’equip de govern és seguir negociant els 
contractes per reduir el cost municipal i intentar mantenir els serveis que 
s’estan donant.  
 
 Seguidament el Batle dóna la paraula al Sr. Ferrer, portaveu del 
Partit Popular, que expressa el següent : 
 
“Els pressuposts que avui duis a la seva aprovació evidentment no són 
els que el nostre partit hauria presentat. Nosaltres tenim altres idees per 
poder moure l’economia municipal i del municipi. 
 
A la situació actual en què ens trobem hi hem arribat gràcies a la 
nefasta gestió que l’anterior govern va dur a terme durant tota la 
legislatura. Tant el PSOE com UCAP actuaren amb una total 
irresponsabilitat i decidiren tirar cap endavant un model que ha acabat 
amb la ruïna de l’Ajuntament de Capdepera i per poder esmenar 
aquest greu fet s’ha decidit per allò més fàcil, o sigui augmentar preus 
públics, imposts i taxes. Tot aquest desgavell va començar amb la 
presentació d’uns pressupostos deficitaris l’any 2008 i que en els 
següents anys també han sigut deficitaris, on els ingressos ordinaris van 
per davall les despeses ordinàries.  



 
El capítol 2 l’any 2008 passà dels 6.645.333,00€ als 8.149.100,00€; o sigui, 
un augment del 23%. 
 
El capítol 2 l’any 2009 passà dels 8.149.100 als 9.069.173 €; o sigui, fou 
novament un altre augment de la despesa corrent molt important, un 
altre 10%. 
 
A partir d’aquest moment davant la greu situació creada per vosaltres 
mateixos heu hagut de reaccionar, però ha sigut molt tard, ja que tot el 
que s’ha comprat o encarregat s’ha de pagar. 
Després feis una declaració d’intencions amb una abaixada de la 
despesa que no es va complir i, de fet, la despesa pressupostada 
aquest any és més que la de l’any 2011. 
 
Al revés, les estau augmentant i deixant de prestar serveis per als nostres 
ciutadans; serveis que vos demanen la millora del que actualment s’està 
rebent. 
 
Al darrer exercici pressupostari la despesa total fou de 14.595.556 i en 
aquest pressupost ens trobem amb una despesa total de 15.026100; o 
sigui, 430.544 € més, un 3% d’augment. No sabem què és el que voleu 
demostrar. Senzillament no ho entenem. 
 
Si als ingressos corrents hi posem els reals i descomptem els ingressos de 
les contribucions especials ens trobem que les despeses són superiors als 
ingressos; estan des quadrats. Anem molt malament d’aquesta manera, 
la qual cosa ens demostra que no hi ha cap tipus d’interès per dur 
endavant un exercici seriós i que a la fi l’únic que es durà cap endavant 
és la paralització dels pagaments dels proveïdors i dels sous dels 
treballadors, amb el consegüent col·lapse financer que al llarg 
d’aquesta legislatura anirà augmentant, al mateix temps que anireu 
augmentant la pressió fiscal en detriment dels ciutadans. 
 
Però a l’hora de la veritat aquesta declaració de voler rebaixar les 
despeses municipals no les estau complint. A qualsevol reunió que es 
mantenen amb els veïns del municipi sempre la preocupació és la 
mateixa: la imatge del nostre municipi, la qualitat dels serveis que es 
presten i la nul·la gestió que es du a terme amb els serveis quotidians. A 
la darrera reunió del Patronat de Turisme va quedar prou clar el que els 
ciutadans demanen més urgentment, la millora de la neteja viaria, la 
millora de la recollida de fems, o la millora del manteniment de les 
infraestructures.  
 
I evidentment no se’ls podrà donar, ja que el cost d’aquests serveis 
s’han reduït amb el consegüent retall d’aquests serveis; retalls que no 
han suposat retalls a las taxes o imposts dels ciutadans. Volem recordar-



vos que al seu moment s’augmentaren per, suposadament, prestar un 
millor servei que no va arribar mai, i que vos heu vist amb la necessitat 
de tornar a retallar. De tot el que vos estic dient ja vos avisàrem en el seu 
moment, però si una cosa m’ha quedat prou clara dels dos partits que 
governen és que no voleu escoltar les propostes que sempre hem anat 
fent, i molt primordialment en matèria econòmica. 
 
Al Batle li vaig dir que per començar a surar un poc hem de reduir les 
despeses al pressupost de l’any 2007, que foren en total de 13.500.000 €. 
O sigui, estam xerrant d’un retall de 1.500.000 €. Aquesta és la xifra de 
què hem de xerrar d’una manera seriosa per començar a sortir 
d’aquesta greu crisi financera a la qual ens heu conduït. D’una altra 
manera, l’únic que feis és anar augmentant la manca de liquiditat. 
 
Si no s’haguessin aprovat l’augment del cost del servei de neteja i 
l’augment brutal del cost per a la recollida de fems, coses que no han 
servit per millorar la qualitat de vida dels ciutadans i dels visitants del 
nostre municipi, a dia d’avui tindríem un estalvi més o manco de 
1.100.000 euros, els quals descomptats de la partida que avui voleu 
aprovar del capítol 2 i, després, reduint el capítol de festes i, per 
descomptat, eliminar tots el complements de productivitat, la immensa 
majoria dels quals són il·legals, arribaríem als 1.500.000 € de reducció; 
tindríem la mateixa despesa que l’any 2007. I si a damunt reduïm els sous 
dels membres de l’equip de govern tindríem un superàvit amb el qual 
podríem dur a terme la devolució dels doblers cobrats indegudament 
als ciutadans del municipi. O sigui, per a nosaltres -i això és molt 
important, ja que les decisions que es prenen d’una manera inconscient 
afecten el present i el futur dels pressuposts de l’Ajuntament- aquest fet 
ha sigut el gran culpable que tinguem aquest lamentable honor de 
esser el municipi més car de las Balears, però no el millor.  
 
Les altres propostes que hem fetes són les següents: 

• Tornar els doblers cobrats indegudament. Aquesta és la condició 
primordial per a que el Partit Popular mirés els pressuposts amb 
més bons ulls. A nosaltres sí que ens preocupen els nostres 
ciutadans i per aquest motiu mai actuarem en contra dels seus 
interessos. Al revés, sempre anirem a favor d’aquests, ja que són 
els interessos de la comunitat el que nosaltres representem. 

• Adjudicació mitjançant una bona plica del manteniment de 
l’enllumenat públic. 

• Adjudicació, mitjançant una bona plica, de la neteja i 
manteniment dels parcs i jardins. 

• Adjudicació mitjançant una bona plica de la neteja dels edificis 
municipals. 

• Adjudicació mitjançant una bona plica de l’escola de música. 
• Adjudicació mitjançant una bona plica de les festes populars. 
• Eliminació de totes les hores extra. 



 
I especifiquem això de la plica, ja que per a nosaltres la transparència és 
molt important. Tot això amb la idea de reduir despesa i millorar la 
qualitat. 
Només vos vull recordar que ja teniu en marxa dos plans de sanejament 
i que, segons va sortir publicat al BOE núm. 103, l’incompliment 
d’aquests plans de sanejament tenen responsabilitats penals per al 
Batle.  
 
Ara bé, no ens correspon a nosaltres prendre aquesta decisió; nosaltres 
els ho proposem. Ara bé, a vostès no els interessa; són els que 
comanden, són els que varen promoure una moció de censura als quasi 
30 dies del meu govern i, segons vostès, per al bé de Capdepera, 
encara que a dia d’avui no han demostrat res de res. 
 
En aquests darrers anys l’experiència no vos ha servit de res. L’any 2008 
es varen pressupostar inversions importants que no s’han dut a terme. 
Xerrem de dotacions de serveis als indrets urbans que no en disposen. Ja 
vàrem avisar que aquest Ajuntament no tenia la capacitat de gestionar 
ni les contribucions especials ni tan sols la capacitat de dur-les a terme. 
Ara tornam a tenir una partida per a les dotacions de serveis que 
nosaltres creiem que no es duran a terme. Així s’ha vist que ni el 2008, ni 
el 2009, ni el 2010, ni el 2011. 
 
A més a més, aquestes dotacions de serveis han d’anar el 100% amb 
càrrec dels veïns propietaris, cosa que no succeí als veïns del poble de 
Capdepera. Les obres d’embelliment i millora del carrer Port, Fondo, 
Major i es Pla d’en Cosset foren pagades sense que afectessin la 
butxaca dels veïns propietaris. No hi ha hagut ni tan sols la voluntat 
d’adherir-se al Pla d’Obres i Serveis, que hauria suposat una reducció 
del cost als veïns. Al mateix temps ens hem queixat que s’ha de 
començar a poc a poc. S’han de marcar prioritats per començar la 
dotació de serveis. Vegem per quina començam. Vegem si els veïns 
tenen la capacitat econòmica de pagar aquestes obres i vegem si  
l’Ajuntament es troba capacitat per pagar la resta que els veïns 
insolvents o per recursos presentats no facin front als rebuts que se li 
presentin. 
 
Això demostra que per a vostès hi ha ciutadans de: 
1ª categoria.- Obres esmentades abans. 
2ª categoria.- Obres sufragades amb contribucions especials i POS. 
3ª categoria.- Obres sufragades amb contribucions especials.  
4ª categoria.- Obres sufragades al 100% pels veïns. 
 
Ens trobam novament amb uns pressupostos que són mals de complir, 
amb una declaració del que no es podrà dur a terme. Ens trobam 
novament, igual que l’any 2008, amb uns pressupostos que afectaran 



greument les butxaques dels ciutadans del municipi. Com ja he dit 
abans, aquests pressupostos duen augments de preus públics, taxes i 
imposts; i el que és més greu, no es compliran les partides d’ingressos, 
cosa que afectarà la liquiditat municipal i ens tornarem a trobar que les 
factures que han entrat a partir del mes de gener no es pagaran als dos 
mesos que marca la Llei. 
 
La veritat és que els pressuposts demostren quina és la voluntat de 
l’equip de govern i, evidentment, ha quedat prou clar que no hi ha cap 
interès per millorar o per rentar un poc la cara al nostre municipi. Hem 
fet qualque proposta d’estalvi i no n’he fetes d’altres, ja que no se’ns ha 
demanat si volíem aportar propostes o què és el que creiem que s’ha 
de dur a terme dintre aquest proper any. 
 
Nosaltres trobem que manquen inversions com: 

• Bonificacions fiscals per a famílies necessitades. 
• Potenciació d’energies renovables. 
• Creació de rutes cicloturístiques i de senderisme. 
• Manteniment i completar la zona d’oci i esports del Clot de sa 

Grava. 
• Manteniment del sender de les Atzavares. 
• Manteniment del passeig de Canyamel. 

 
Com veieu, no vos demanem inversions espectaculars. Ni tan sols vos 
demanem el que a dia d’avui és prioritari i urgent. Vos demanem petites 
coses que la gent ens demana. 
 
Un altre assumpte que es veu als pressupostos és que hi ha inversions 
fetes i que no es troben incloses als pressuposts. I les inversions reals són 
només per valor de 215.001 €; o sigui, un 1’4% dels pressupostos, sense 
comptar les dotacions de serveis.  
 
Una altra cosa que ens preocupa és que a dia d’avui no sabem amb 
quin dèficit hem tancat l’exercici 2011, tant al pressupost de 
l’Ajuntament com al de l’empresa pública, ja que si fos el cas s’hauria 
de reflectir avui. Per tant, ens trobem amb un exercici amb més ombres 
que llums. 
 
També ens preocupa molt la partida d’ingressos irreals que aprovareu. 
Tenim dubtes amb l’ICO, encara que l’heu tornat a apujar. Ara bé, el 
que no es complirà serà urbanística, ja que això suposarà que qualsevol 
expedient retardat que arribi a les seves mans no serà tan sols per posar-
li una multa i augmentar la recaptació i els ingressos i després l’arxivarem 
i no en tornarem xerrar més. No, i vostè és conscient que això no es pot 
fer; s’haurà d’arribar a la finalització de cada expedient amb totes les 
conseqüències, encara que sigui l’esbucament de la part il·legal. 
Contràriament vostè estarà prevaricant. 



 
Per tots aquests motius el nostre vot és un NO a aquests pressuposts”. 
 
 A continuació el Batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. 
Fuster, que diu que són conscients de les dificultats econòmiques de totes 
les administracions i en concret de l’Ajuntament de Capdepera. Saben 
que s’han reduït els ingressos i també pensen que s’ha fet un esforç des 
de l’equip de govern per a la reducció del dèficit. També saben que 
estan sotmesos al pla d’ajustament que anomenen pla d’ajuda als 
bancs, que és el que fa augmentar el deute del consistori.  
 
 Anuncia que hi votaran en contra i que els pressupostos que es 
duen a plenari i les fórmules que utilitza són les mateixes que presenta el 
PP allà on governa. S’incrementen els impostos i les taxes sense fer 
distincions entre els ciutadans i, per altra banda, es retallen serveis. 
 
 Entenen les retallades en Festes i Cultura, però és més difícil 
entendre tant retallades en polítiques de Joventut com ajudar a obrir 
negocis i formació. De la part que estan més en contra és de l’apujada 
dels preus públics en determinats casos. 
 
 Recorda que mancomunar els serveis és una bona opció per a la 
reducció de despeses i s’alegra de les reunions mantingudes amb altres 
municipis per a intentar mancomunar-los. 
 
 Respecte dels sous, manifesta la disconformitat amb la dedicació 
dels regidors i no de la base salarial. 
 
 Finalitza la intervenció dient que votaran en contra d’aquestos 
pressupostos, sigui qui sigui que els presenti. 
 
Seguidament el Batle dóna la paraula al Sr. Melis, que després d’un 
aclariment per part del Sr. Interventor, manifesta: 
 
“Abans de començar, dir-li al Regidor d’Hisenda que no tota la culpa és 
del Sr. Rajoy, com vol fer veure. Per exemple, el préstec per cobrir el 
dèficit del 2010 és ben culpa de l’equip de govern anterior. Nosaltres 
estem una mica decebuts amb aquests pressuposts i, per extensió, amb 
aquest equip de govern.  
 
Volem dir que les propostes que hem fet, i de les quals no se n’ha recollit 
cap ni una, són atenent les circumstàncies actuals. Si haguéssim volgut 
fer demagògia, hauríem tirat de programa electoral i demanar 
inversions o accions que entenem que en les circumstàncies actuals no 
són assumibles. 
 



Per exemple, no entenem com és que s’han reduït algunes places de 
personal i en canvi el capítol 1 s’apuja un 2.7%. I és que, clar, se 
segueixen fent un munt d’hores extra, gratificacions atorgades a 
discreció per decret de Batlia sense massa sentit, gratificacions per fer 
feina a l’empresa pública en el mateix horari laboral, etc… I clar, en 
aquest sentit es podrien estalviar uns 300.000’-€.  
 
Reducció del contracte de fems i neteja viària.- Si és cert que se n’ha 
feta una, era més a petició de l’empresa que del propi ajuntament. Vull 
recordar que el 2006 es va aprovar un plec consensuat entre govern, 
oposició i veïns. Mirant el gràfic de la despesa en aquest capítol, i 
comparant amb les altres àrees, es veu clarament l’apujada. 
 
Fer complir les ordenances i cobrar les sancions. 
 
Revisió de les obres municipals.- Ja n’hem parlat moltes vegades. És cert 
que es van fer moltes obres la legislatura passada amb millor o pitjor 
criteri. Però no s’han controlades. Hi ha deficiències pertot arreu que 
pareix esser que no es volen esmenar. I, en canvi, hi ha una partida per 
pagar el sobrecost del centre Cap Vermell, que evidentment és legítim 
que es demani, però si es tractàs d’un particular miraríem si està 
documentat i executat. El mateix amb el C/ Port, on a un plenari de fa 
poc el Batle em va dir que s’estaven esmenant deficiències, com els 
passos de vianants, etc. A dia d’avui, tot segueix igual. De l’abocador, 
ja en parlarem en saber coses, però el problema el tenim nosaltres, no la 
Conselleria. 
 
Cobrar les multes urbanístiques que estan al CIM. Si la normativa ens diu 
que ho han de cobrar ells i no ens ho han d’abonar, cosa que dubt, ja 
que la infracció s’ha fet al nostre territori, doncs les recuperem i les 
cobram nosaltres. Però no és just que a algú que fa tots els 
procediments legals, com demanar permís d’obres, pagar projectes, 
etc… li costi més que a algú que no demana res. I a sobre, si el 
denunciam, la multa la cobra el CIM. S’hi ha de fer feina, en tot això. 
 
Consensuar al màxim les inversions.- Al pressupost del 2008, l’equip de 
govern unilateralment va encomanar inversions per valor de gairebé 
12.000.000’-€, amb càrrec a un préstec i condicionat a la venda de 
solars. Doncs bé, aquesta prepotència ha significat un sobrecost 
gairebé incalculable. Ja no des del punt de vista econòmic, que també, 
sinó que aquesta manca de planificació ha costat molts de maldecaps 
i moltes hores de feina tudades dels empleats municipals. Sé que ara és 
difícil tornar enrere, però a dia d’avui no tenim cap sala d’exposicions a 
Capdepera, tenim un nou ajuntament pagat amb fons estatals i un altre 
en el qual s’hi van gastar més de 400.000’-€ i ara roman tancat; el cine 
Juva, una altra tudada de doblers públics; semiconversió en zona de 
vianants d’alguns carrers del poble on només passen els veïnats, i, a 



més, estan plens de cotxes aparcats (m’estic referint als carrers que van 
cap a la muntanya). N’hi ha més que ara no record, com per exemple 
el projecte de l’oficina de turisme a la plaça Castellet, 9.000’-€ i no s’ha 
fet res. Deman: Com és que amb càrrec al FOMIT en el que duim 
d’enguany ja han gastat 86.000’- €. En què??? Redacció del projecte 
aparcament Can Patilla, 19.000’-€. Redacció del projecte plaça del 
mercat, 57.000’-€.  
 
Rebaixar els sous dels polítics.- En cap moment dic que no es cobri el 
que toca i que el sou fins i tot podria ser major, si hi hagués feina, és clar. 
Ara bé, amb les circumstàncies actuals -i aquests pressuposts ho 
demostren- heu de fer un pensament. Al poble se li apugen els impostos, 
tots els serveis, les taxes i per les circumstàncies actuals es redueixen els 
serveis i vosaltres vos apujau el sou. No és solidari amb el que està 
passant la població. I clar, segurament em direu que estic fent 
demagògia. Doncs bé. Com ho veim nosaltres, esbrinant les partides 
tenim:  
 
Deute públic.- Per pagar els préstecs i els interessos no hem de mester els 
polítics. 
 
Seguretat.- No veim al pressupost cap partida digna per demanar què 
s’ha de fer amb ella. Per tant, pensam que no fa falta un sou de regidor. 
Creim que basta anar a donar les ordres clares de la voluntat política 
que es vol desenvolupar i que els comandaments l’executin. Així de clar.  
 
Urbanisme.- No se’ns ha fet cas en la revisió de la sala multiusos i això 
suposa pagar un sobrecost de 380.000’-€ malgrat que algunes 
deficiències siguin inesmenables, no per culpa de l’empresa 
constructora, sinó pels tècnics, que han cobrat i la feina no està feta. Es 
va canviar el projecte, segons vosaltres per adaptar-lo al pressupost real 
(el projecte adjudicat s’adaptava al pressupost real) i ha tingut un 
sobrecost fins a dia d’avui, sense comptar extres, de 815.000’-€. I per 
part de l’equip de govern no es vol auditar… Per tant, igual que en 
seguretat. Directrius clares i ja està.  
 
Vies públiques, brigada, sanejament, enllumenat, parcs, jardins.- Aquí sí 
que vam dir que s’havia de mester dedicació. S’han d’establir prioritats i 
ha de ser el polític el que les adopti.  
 
Recollida de fems, neteja viària.- La tenim subcontractada a una 
empresa concessionària. Per tant, el departament ha de controlar que 
es faci la feina i ja està. A més, qui ho ha de controlar són els tècnics, no 
els polítics.  
 
Cementiri.- Ni en parlam. 
 



Medi ambient.- D’un pressupost de 473.000’-€ n’hi ha 3.000’-€ per a 
l’AL21, àmbit en el qual es pot fer feina. La resta són contractes i ja està 
compromès. Per tant, basta cobrar per assistències. 
 
Acció social.- Si llevam tots els convenis, queda la quantitat de 30.000’-€ 
per a despeses socials que, a més, s’atorguen amb informes dels 
tècnics. És a dir, hi ha poca feina per al polític. Per tant, a cobrar per 
assistències. 
 
Sanitat.- No és competència municipal. S’ha de controlar, però no té per 
què una dedicació tan grossa. 
 
Promoció educativa.- (Escoletes) Quina feina ha de fer el regidor si les 
tenim adjudicades??? Control i ja està. Per a això tampoc fa falta un 
sou. 
 
Ensenyament.- Igual que abans. Si no tenim ni competències. Es cobra 
per assistències i ja està.  
 
Cultura.- Hi ha 25.000’-€ de lliure disposició. No creim que els projectes 
culturals que es puguin dur a terme amb aquesta quantitat hagin de 
mester un sou d’un regidor de gairebé un 50 % més que el pressupost.  
 
Biblioteques i arxiu, ni en parlam… 
 
Festes.- El Sr. Batle ho sap, perquè va gestionar aquesta regidoria. El 2009 
es van gastar 499.000’-€. Enguany 100.000’-. Realment creuen vostès 
que fa falta un sou per fer aquestes gestions??? A més, les festes són en 
uns mesos determinats, no tot l’any. Per tant, seria lògic cobrar per 
assistències.  
 
Esports i joventut.- De lliure disposició hi ha 20.000’- a Joventut i 10.000’- a 
Esports. Tota la resta està compromesa. Tampoc fa falta dedicar-hi un 
sou de 38.000’-€ 
 
Turisme.- Fins que aquesta àrea estigui dotada de pressupost, i no serà el 
cas d’enguany, no fa falta perdre el temps ni la llavor. Tampoc fa falta 
una dedicació d’un regidor. En aquest cas, i donada la circumstància 
que previsiblement serà el pròxim Batle, podem entendre que s’ha 
d’entrenar, però no amb doblers públics. 
 
Administració general.- Tot està compromès.  
 
Hi ha una partida referent als grups polítics, de 35.000’-€, que també vos 
he dit que hauríem d’eliminar fins que no s’arregli la situació econòmica. 
No és de rebut que retallem prestacions als ciutadans i nosaltres com a 
grups polítics ens seguiguem pagant la subvenció. I abans que faceu 



demagògia amb què és clar, que nosaltres som els que manco aportam 
… llevau el que es paga als grups polítics i deixau la quota per als 
regidors. 
 
Per resumir aquest capítol.- Dels 237.000’-€ que es paguen més la Seg. 
Social, és a dir, 70.000’-€ més, podríem pagar uns 109.000’-€ de sous més 
30.000’- de Seg. Social, és a dir, un estalvi per a l’ajuntament de 
168.000’-€, més els 35.000’- dels polítics; més de 200.000’-€. 
 
Podria dir que al pressupost manca la liquidació del pressupost del 2011, 
el dèficit de l’empresa pública, però no ho faré, ja que som conscient 
que no hi cap. Això sí, vos prec que en encomanar feines a empreses 
sense contracte previ, aviseu de quan han de cobrar…  
Són uns pressuposts de circumstàncies, causades pel desgavell de 
l’equip de govern de l’any 2008, amb aquells famosos pressuposts que 
eren la “llista dels reis mags”. Costa en acta que vam dir que el que 
fèieu era hipotecar l’ajuntament i, per tant, el poble per als propers 
quinze anys. I cap aquí anam… 
 
De totes les propostes que hem fet no se n’ha recollida cap ni una -
perquè quedi molt clar, són retallades dels pressupostos, però no dels 
serveis als ciutadans-. I en canvi, amb aquest estalvi, segurament es 
podrien pagar els proveïdors com marca la llei, és a dir, a 60 dies. 
També pensam que amb tot aquest estalvi es podria fer el projecte i la 
construcció d’una part, sinó tot, de les instal·lacions de l’arxiu municipal 
a ca s’Apotecària, que seria el mes lògic i normal.  
 
Quant a les dotacions de serveis que s’han pressupostades, ens pareix 
molt bé, però no vengueu la “moto” que sou un equip de govern 
esplèndid, ja que destinau un 65% a inversions, ja que no són reals. Totes 
les dotacions de serveis van a càrrec del veïnat, al 100 %, inclòs el cost 
de redacció de projectes, estudis, etc. 
 
Per tot l’exposat, no podem votar a favor d’aquest pressupost i que, 
com ja vam dir al 2009, en què vam instar a tornar el famós préstec del 
FOMIT perquè no el podríem pagar i ara per poder quadrar el pla d’ajust 
heu tornat 2.500.000’-€, preveim que algunes de les mesures que vos 
hem proposat no tardarem massa a veure-les aplicades.” 
 

El Batle pren la paraula per a fer un aclariment respecte dels sous, 
indicant que vol que quedi clar el tema, encara que ja s’ha repetit en 
diverses ocasions. Els regidors cobren net la quantitat de 1.250 euros i el 
Batle 2.290 euros, amb tota la responsabilitat i la feina que això 
comporta.  
 

Després d’un breu debat se sotmet la proposta a votació. 
 



VOTACIÓ: SOTMESES A VOTACIÓ LA PROPOSTA DE BATLIA RELATIVA ALS 
PRESSUPOSTOS MUNICIPALS, S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (9 UCAP-
PSOE) I 8 VOTS EN CONTRA (5 PP, 2 PSM-ENTESA i 1 ES GRUP), ja que és 
DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són DISSET els 
assistents. 
 

Després d’un recés de 10 minuts es planteja la possibilitat 
d’avançar el punt dotzè, relatiu a la proposta del PSM de Capdepera, 
lliure de circs amb animals. Per assentiment s’accepta el canvi del punt 
en l’ordre del dia. 
 
XII.- EXP. NÚM.: 35AG/12: PROPOSTA PSM-EN: DECLARACIÓ DE 
CAPDEPERA POBLE LLIURE DE CIRCS AMB ANIMALS. 
 
La proposta literalment diu: 
 
“MOCIÓ PER DECLARAR CAPDEPERA POBLE LLIURE DE CIRCS AMB 
ANIMALS 
 
Atès que la Declaració Universal dels Drets dels Animals de l’ONU, en el 
seu article 10 diu: "Cap animal ha de ser explotat per divertiment de 
l’ésser humà. Es prohibeixen els espectacles i exhibicions incompatibles 
amb la dignitat de l’animal”. 
 
Atesos els nombrosos estudis científics que demostren que els animals 
són éssers dotats de sensibilitat, no només física sinó també psíquica. 
 
Atès que tots els animals, siguin de l’espècie que siguin, tenen dret a ser 
respectats, no han de ser víctimes de maltractament, esforços 
desmesurats o espectacles violents ni han de ser subjectes a actes cruels 
que els impliquin patiment físic o psicològic o causar-los estats d’ansietat 
o de por. 
 
Atès que els animals han de rebre el tracte que, atenent les seves 
necessitats etològiques, procuri el seu benestar, i que en els circs aquests 
solen viure en condicions de captivitat, allotjats i transportats a llargues 
distàncies en remolcs de camions que no poden satisfer les seves 
necessitats físiques i socials més bàsiques. 
 
Atès que entre els animals que s’exhibeixen als circs hi figuren animals 
salvatges que, encara que hagin nascut en captivitat, mantenen els 
seus instints naturals i el procés d’aprenentatge de comportaments 
antinaturals per a la seva espècie es fa a través de la violència. 
 
Atès que el manteniment d’animals salvatges en circs no contribueix ni 
aporta un benefici per a la conservació de les espècies. 
 



Atès que les administracions locals també han d’afavorir i potenciar les 
conductes cíviques i de respecte de la ciutadania cap al nostre entorn 
natural. 
 
Atès que el respecte al medi ambient i a la natura també comporta el 
respecte a aquells éssers amb els quals compartim el planeta Terra. 
 
Atès que els circs amb animals salvatges no ofereixen una educació 
mediambiental apropiada i promouen una visió tergiversada i falsa dels 
animals, resultant fins i tot antieducatiu per als infants, que és el públic 
majoritari d’aquests espectacles. 
 
Atès que diversos ajuntaments de tot l’Estat i un creixent nombre de 
països de tot el món han prohibit l’actuació d’espectacles amb animals 
als seus territoris. A les Illes ja s’ha aprovat això a Puigpunyent el 2007, el 
2010 a Palma, Sóller i Valldemosa, i el 2011 Consell. 
 
Atès que la presència d’animals salvatges a la via pública pot suposar 
un risc per a la salut pública per la possible transmissió de malalties. 
 
Atès que els animals salvatges poden ser potencialment molt perillosos i 
existeixen nombrosos casos d’animals que han escapat de les 
instal·lacions d’un circ i han causat greus danys materials i personals. 
 
Atès que l’article 4.1 de la Llei 1/1992, de 8 d’abril, de protecció dels 
animals que viuen en l’entorn humà prohibeix l’ús d’animals en festes o 
espectacles on aquests puguin ser objecte de mort, tortura, 
maltractaments, danys, sofriments, tractaments antinaturals o es pugui 
ferir la sensibilitat dels espectadors. 
 

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Capdepera adopta els següents 

                                                            ACORDS 
 
PRIMER.- Manifestar el compromís de l’Ajuntament de Capdepera amb 
els principis ètics, socials i mediambientals i amb el respecte a no causar 
patiment als animals. 
 
SEGON.- Declarar que aquest Ajuntament és contrari a l’exhibició 
d’animals en circs que es trobin de manera permanent o temporal al 
nostre municipi. 
 
TERCER.- No permetre l’entrada ni la instal·lació a Capdepera d’animals 
de circs, encara que aquests no participin en l’espectacle, com a forma 
de garantir la seguretat ciutadana de possibles escapades.” 
 



Iniciat el torn d’intervencions, el Sr. Ferrer manifesta que des del PP 
estan 100% d’acord amb els punts d’aquesta moció i que donaran 
suport a la moció perquè és necessari fer entendre que els animals no 
són espectacle. 
 

 El Sr. Melis, portaveu d’Es Grup, manifesta que donaran suport a la 
moció. 
 

Per part de l’equip de govern, tant per part d’UCAP com del 
PSOE, estan completament d’acord amb aquesta moció. 
 

Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
UNANIMITAT, ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori 
i són DISSET els assistents. 
 

 
V.- EXP. NÚM.: 6 INTER/12: PREUS PÚBLICS ESCOLA D’ESTIU. 
 

El Batle dóna la paraula a la regidora d’Educació, la Sra. Caimari, 
que explica que com ja es va comentar a la comissió informativa, se 
n’havien adonat d’una sèrie de diferències quant als preus públics de 
l’escola d’estiu, escola esportiva i el teatre i  aquests canvis eren per tal 
d’unificar-los. Es proposa suprimir allà on diu “no empadronats” i deixar-
ho en “amb un mes” i “una quinzena”. 

 
Iniciat el torn d’intervencions, el Batle dóna la paraula al portaveu 

del Partit Popular, el Sr. Ferrer, que exposa que a ells sempre els ha 
agradat la diferència entre els empadronats i no empadronats, perquè 
els ciutadans que paguen els impostos aquí haurien de tenir beneficis i el 
fet de llevar-ho suposarà que una persona que no viu aquí ni paga aquí 
els seus impostos gaudirà dels mateixos preus. Aquesta diferència havia 
sigut pactada amb anterioritat amb el consens de tots els partits i no 
entén el canvi. Anuncia que no donarà suport a aquesta proposta. 

 
El Batle dóna la paraula al portaveu del PSM, Sr. Fuster, que 

pregunta pel tema del segon germà, que no sap com quedarà, i el 
pagament de mesos conjunt. La Sra. Caimari contesta que el segon 
germà continua amb el descompte del 20% i que en la seva ordenança 
no venia reflectida la rebaixa del pagament conjunt. El Sr. Fuster 
continua dient que igual que es van abstenir en la modificació inicial de 
l’ordenança també ho faran ara. 

 
El Batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 

comenta que aquest punt, igual que els dos següents, són repetitius del 
plenari anterior i que sols es fa per a unificar criteris. Per tant, la seva 



intervenció serà igual i valdrà per als altres dos punts. No estan d’acord 
amb l’apujada de preus i hi votaran en contra. 

 
Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació. 

 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
9 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE)  6 VOTS EN CONTRA (5 PP i 1 EG) i 2 
ABSTENCIONS (PSM-ENTESA), ja que és DISSET el nombre legal de 
membres de Consistori i són DISSET els assistents. 
 
VI.- EXP. NÚM.: 2 INTER/12: NORMES REGULADORES DE LA GESTIÓ DEL 
CENTRE D’INFORMACIÓ JOVE. 
  
 El Batle dóna la paraula al regidor d’Esports, el Sr. Martínez, que 
explica que únicament es fa per a unificar criteris. 
 
 El Sr. Ferrer explica que votaran en contra en aquest i al següent 
punt, igual que al plenari de 30 de març, ja que no els pareix ètica ni 
oportuna l’apujada del preu. 
 
 El Sr. Fuster manifesta que aquesta rectificació suposa una petita 
apujada en eliminar-se la reducció del pagament conjunt i que tant en 
aquest com en el següent punt hi votaran en contra. 
 

Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE) I 8 VOTS EN CONTRA (5 PP, 2 PSM i 1 EG), 
ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són DISSET 
els assistents. 
 
 
VII.- EXP. NÚM.: 3 INTER/12: NORMES REGULADORES DE LA GESTIÓ DE L’ÚS 
DE LES INSTAL·LACIONS ESPORTIVES. 
 
 Sense haver-hi intervencions la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE) I 8 VOTS EN CONTRA (5 PP, 2 PSM i 1 EG), 
ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són DISSET 
els assistents. 
 
VIII.- EXP. NÚM: 16AG/12: ORDENANÇA DE CONVIVÈNCIA CIUTADANA. 
 
 El Batle dóna la paraula al regidor d’Hisenda, el Sr. Sureda, que 
explica que aquesta ordenança és una ordenança de bon govern i que 
era necessària per al bon funcionament. És una ordenança millorable 



però resultava imprescindible recollir aquestes mesures. 
 
 Fa un resum per capítols de l’ordenança i presenta la següent 
proposta al plenari per a que sigui aprovada. 
 
PROPOSTA APROVACIÓ ORDENANÇA DE MESURES PER FOMENTAR I 
GARANTIR LA CONVIVÈNCIA CIUTADANA A L’ESPAI PÚBLIC DE 
CAPDEPERA. 
 
Antecedents 
 

L’objectiu principal d’aquesta ordenança és el de preservar 
l’espai públic com un lloc de convivència i civisme, en el qual totes les 
persones puguin desenvolupar en llibertat les seves activitats de lliure 
circulació, d’oci, de trobada i de recreació, amb ple respecte a la 
dignitat i als drets dels altres i a la pluralitat d’expressions i de formes de 
vida diverses existents a CAPDEPERA.  
 

L’ordenança pretén ser una eina efectiva per fer front a les noves 
situacions i circumstàncies que poden afectar la convivència. Intenta 
ser una resposta democràtica i equilibrada a aquestes noves situacions i 
circumstàncies, basant-se, d’una banda, en el reconeixement del dret 
de tots a comportar-se lliurement en els espais públics i a ser respectats 
en la seva llibertat.  

 
Des del punt de vista material, aquesta ordenança actua dins 

l’àmbit de competències de què disposa l’Ajuntament de CAPDEPERA a 
fi d’evitar totes les conductes que puguin pertorbar la convivència i 
minimitzar els comportaments incívics que es puguin realitzar en l’espai 
públic.  
 
 
Proposta 
 

1r.- Aprovar inicialment pel ple l’ordenança de mesures per 
fomentar i garantir la convivència ciutadana a l’espai públic de 
Capdepera.  

 
2n.- Sotmetre-la a informació pública amb un anunci al BOIB i en 

el tauler d’anuncis de l’ajuntament i audiència als interessats, per un 
termini mínim de trenta dies, per a que s’hi presentin reclamacions i 
suggeriments. En cas que no s’hagués presentat cap reclamació o 
suggeriment, s’entendrà definitivament aprovada, sense necessitat de 
nou acord. 

 
 3r.- Continuar els tràmits legalment previstos per a que pugui 
entrar en vigor (una vegada publicada íntegrament en el BOIB i hagi 



transcorregut el termini disposat a l’article 113 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears). 
 
 
 Finalitzada l’exposició del Sr. Sureda, el Batle obri el torn 
d’intervencions. 
 
 El Sr. Ferrer intervé dient que aquesta ordenança és millorable. 
Afegeix que fent-hi una ullada ràpida, per exemple, troba que el tema 
de la roba als balcons no es tracta, ni tampoc el tema de regar les 
plantes a les balconades, i aquestes mancances són detalls que posen 
de manifest que aquesta ordenança s’ha fet a corre-cuita i  encara que 
han comentat que anirà revisant-se no sap si es farà. Davant aquesta 
incertesa de si es revisarà o no i si es complirà o no el seu vot serà 
d’abstenció, encara que hi ha molts aspectes que els agradin. 
 
 El portaveu del PSM, el Sr. Fuster, manifesta que el dubte que 
tenen és la possibilitat del seu compliment. També corrobora la postura 
del Sr. Ferrer, que és millorable però tot i els dubtes que tenen hi donaran 
un vot de confiança i hi votaran a favor. 
 
 El portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, agraeix que s’hagin fet totes les 
comissions informatives que han fet falta i que s’hagin recollit les seves 
propostes però que també tenen dubtes del seu compliment. Per tot 
això el seu vot serà d’abstenció. 
  

Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
11 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE I 2 PSM-ENTESA) I 6 ABSTENCIONS (5PP I 
1 EG), ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són 
DISSET els assistents. 
 
 
IX.- EXP. NÚM: 212AG/11: REGLAMENT REGULADOR DE SEGONA ACTIVITAT 
POLICIA LOCAL. 
 
 El Batle dóna la paraula a la regidora d’Interior, que explica de 
forma resumida la proposta següent: 
 
PROPOSTA DEL REGLAMENT  MUNICIPAL REGULADOR  DE LA  SEGONA 
ACTIVITAT POLICIA LOCAL  
 
Joana Llull Capó, regidora d’Interior, trasllada la següent proposta a 
plenari per a que sigui aprovada.  
 
EXP. NÚM. 212AG/11 



ASSUMPTE: Proposta del Reglament municipal regulador de la segona 
activitat Policia Local  
 
 
1r. Antecedents. 
 
Vist que la Llei Orgànica 2/1986, de cossos i forces de seguretat, en el 
seu article 39, de les Comunitats Autònomes en matèria de coordinació 
de les policies Locals, i l’article 52 de l'esmentada llei preveu la 
possibilitat que per part de les comunitats autònomes es puguin aprovar 
disposicions que permetin l’adequació i transposició dels principis 
generals sobre règim estatutari. 
 
La segona activitat es troba específicament regulada a la Llei 6/2005, 
de 3 de juny, de coordinació de Policies Locals de les Illes Balears, en els 
seus articles del 47 al 53 i, tenint en compte el principi d’autonomia local 
recollida a la Llei 7/1985, del 2 d'abril,  
reguladora de les bases del règim local, els ajuntaments podran aprovar 
els seus propis reglaments. 
 
 2n. Proposta. 
 
A- Aprovar inicialment pel Ple el Reglament municipal regulador de 
la segona activitat de la    Policia Local. 
 
B- Sotmetre’l a informació pública amb un anunci al BOIB i en el 
tauler d’anuncis de l’Ajuntament i donar-ne audiència als interessats, 
per un termini mínim de trenta dies, perquè hi puguin presentar 
reclamacions i suggeriments. Una vegada transcorregut aquest termini 
s’entendrà definitivament aprovat, sense necessitat de nou acord. 
 
C- Continuar els tràmits legalment previstos per poder entrar en vigor 
(una vegada publicada íntegrament en el BOIB i una vegada 
transcorregut el termini disposat a l’article 113 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears). 
 
 

Després del torn d’intervencions i una sèrie de preguntes, se 
sotmet la proposta a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
UNANIMITAT, ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori 
i són DISSET els assistents. 
 
 
X.- EXP. NÚM: 48AG/12: MODIFICACIÓ CONTRACTACIÓ: SERVEI DE 
RECOLLIDA I TRANSPORT DELS RESIDUS SÒLIDS URBANS I GESTIÓ DE LA 



DEIXALLERIA AL TERME MUNICIPAL DE CAPDEPERA. 
 
 El Batle dóna la paraula al regidor de Medi ambient, el Sr. Llull, que 
fa un resum de la proposta. 
 

El 5 de novembre de 2001 el Ple del Consell de Mallorca va 
adoptar l’acord d’aprovar el Conveni d’encomanar la gestió entre el 
Consell de Mallorca i el nostre Ajuntament per un període de 10 anys per 
tal de què el Consell de Mallorca dugués a terme la gestió de la 
recollida selectiva de les fraccions de paper-cartó, vidre i envasos 
lleugers, prestant el servei de recollida selectiva d’aquestes fraccions als 
grans productors (principalment hotels) i la recollida selectiva de les 
àrees d’aportació de la via pública. 

 

En data 9 d’octubre de 2001 el Ple d’aquesta Corporació va 
acordar aprovar l’esmentat Conveni. 

El punt sisè del Conveni exposa que té una vigència inicial fins a 
l’any 2011 sense perjudici de la pròrroga expressa, que s’haurà de 
comunicar dos mesos abans de la seva finalització. 

El dia 1 de setembre de 2011 el Ple d’aquesta corporació va 
acordar aprovar la pròrroga d’aquest Conveni fins el 10 de juny de 2012. 
 

Vist que la UTE Net i Fresc-Melchor Mascaró, S.L. és l’empresa 
adjudicatària de la concessió administrativa del servei de recollida i 
transport dels residus urbans i gestió de la deixalleria del terme municipal 
de Capdepera i que actualment ja presta el servei de recollida 
selectiva de les fraccions de paper-cartó, vidre i envasos lleugers, als 
generadors singulars (bars, restaurants, comerços, petits hotels) i la 
recollida selectiva porta a porta domiciliària de Capdepera. 

 

 

2. PROPOSTA 
 

PRIMER. Aprovar l’expedient de modificació pel Ple Municipal. 
 
SEGON. Reajustar la garantia. 
 
TERCER. Formalitzar la modificació del contracte en document 
administratiu. 
 
QUART. Informar el Tribunal de Comptes i la Sindicatura de Comptes. 
 
 
 Iniciat el torn d’intervencions, el Batle dóna la paraula a la Sra. 
Garcia Rosa, del Partit Popular, que dirigint-se al regidor de Medi Ambient 
comenta que la seva preocupació és que aquesta ampliació del 



contracte sigui per a l’empresa que actualment està fent la recollida de 
residus, ja que hi ha moltes queixes i està prestant-se els servei de forma 
deficitària i irregular i, per tant, es pregunten com duran a terme 
l’ampliació del servei de forma satisfactòria. Els agradaria saber qui ha de 
comprovar el funcionament i, en cas que no funcioni, se’ls sancionarà. El 
Sr. Llull contesta que han rescindit el contracte amb l’empresa que 
portava el control de qualitat i que ara es fa amb un nou software. A 
causa del trasllat de l’Ajuntament hi ha hagut un retard en la seva 
implantació però una vegada implantat sap que tant per part dels 
zeladors municipals com per la tècnica de Medi Ambient i de la persona 
encarregada del control de qualitat s’haurà de fer molta feina. La Sra. 
Garcia li fa una proposta relativa a que la campanya de compliment de 
recollida selectiva sigui la mateixa empresa encarregada de fer-la. 
També pregunta per la duració de l’ampliació si finalment són dos anys o 
pel que queda del contracte. El Sr. Llull li contesta que legalment hi hem 
de fer pel termini del contracte, és a dir, sis anys. I continua exposant que 
el Consell a última hora es va oferir a la possibilitat de dur-ho com fins ara, 
però a causa del poc marge de temps que els van donar no es van 
poder acollir a aquesta possibilitat. El Sr. Ferrer intervé per a fer la proposta 
que es deixi aquest punt damunt la taula per a estudiar la possibilitat que 
el Consell se’n faci càrrec. 
 
 El Batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Fuster, que diu 
que també està a favor de deixar-ho damunt la taula, encara que 
venien amb la idea d’abstenir-se. 
 
 El Batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 
comunica que en un principi anaven a donar suport a la proposta però 
ara, després d’aquests dubtes, s’abstindran. 
 
 El Sr. Llull intervé per a explicar que el termini per adherir-se va 
finalitzar divendres passat i que ara ja no hi som a temps. 
   

Després d’un breu debat la proposta se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA D’ACORD, S’APROVA PER 
9 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE) I 8 ABSTENCIONS (5 PP, 2 PSM-ENTESA i 1 
ES GRUP), ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i 
són DISSET els assistents. 
 
XI.- EXP. NÚM.: 17AG/12: PROPOSTA DE TRASLLAT DE L’ARXIU MUNICIPAL. 
 

El Batle explica que aquest punt quedarà damunt la taula, ja que 
l’expedient no ha pogut ser completat. 
 
XIII.- EXP. NÚM: 53AG/12: PROPOSTA SECTOR 7 I 8. 

 



 El Batle llegeix la proposta presentada per CAP VERMELL HOTEL 
PROYECTOS Y PROMOCIONES, S.L I C.V. RESIDENCES & DEVELOPMENTS, SLU i la 
JUNTA DE COMPENSACIÓ, de la Unitat d’Actuació denominada ZONA EST DEL 
SECTOR VUIT DE LA URBANITZACIÓ CANYAMEL COVAS, que transcrita 
literalment és la següent: 
 

“D’una part, el Sr. Antonio Mir Martínez, en representació de LES 
ENTITATS CAP VERMELL HOTEL PROJECTES I PROMOCIONS, S.L I C.V. 
RESIDENCES & DEVELOPMENTS, SLU. presenta a la consideració del Ple la 
següent PROPOSTA. 
 
ANTECENDENTS I FONAMENTS: 

Que les persones jurídiques més amunt assenyalades exerceixen la 
titularitat de la pràctica totalitat dels solars que conformen el Sector 7 de 
les Normes Subsidiàries de l’Ajuntament de Capdepera. 

Que la societat CAP VERMELL HOTEL PROYECTOS Y 
PROMOCIONES, S.L. és la promotora del projecte de l’hotel Park Hyatt 
Mallorca, la construcció del qual està prevista a la parcel·la número 55 
del supraesmentat Sector 7 de les NN.SS. de l’Ajuntament de 
Capdepera. 

Que en el transcurs de la tramitació del projecte d’aquest hotel, 
en reiterades ocasions, s’han posat de manifest divergències entre les 
planimetries del Sector 7 de les NN.SS. de Capdepera, pel que fa a la 
delimitació recollida pel pla parcial aprovat i vigent amb les 
planimetries realitzades amb posterioritat, interpretant, segons sembla, 
erròniament els textos articulats de lleis i normes emanades de les 
administracions supramunicipals que tenien per objecte l’ordenació 
territorial. 

Que aquest pla parcial del sector 7 de Capdepera es va aprovar 
definitivament per sessió plenària de l’Ajuntament de Capdepera en 
data de 19 de maig de 1988, i ratificada aquesta aprovació definitiva 
del Pla Parcial per la C.P.U. Balears en data de 29 de juliol de 1988. 

Que a la sessió plenària del Parlament de les Illes Balears de 30 de 
gener de 1991, el ple del Parlament Balear va aprovar, per unanimitat, 
l’espai número 15 de la LEN, d’acord amb allò exposat i recollit per les 
NN.SS. del municipi de Capdepera, la redacció de les quals recull que el 
sector 7 té una superfície de 38,06 Ha.; així mateix, a l’apartat b) 
s’expressa explícitament que la zona hotelera té una superfície de 50000 
metres quadrats.  

Que quant al moment de l’adopció del vot favorable i unànime 
del ple del parlament, és necessari remuntar-se en el temps i considerar 
el següent:  

La Llei 1/1991, de 30 de gener, d’espais naturals i de règim 
urbanístic de les àrees d’especial protecció de les Illes Balears, a la part 
adjacent al SECTOR 7 de les Normes Subsidiàries de Capdepera de 
1985, té com a delimitació la línia d’aquest instrument de planejament, 
que separa el sòl rústic i l’esmentat Sector. 



Que en efecte, la forma de la línia que figura en els plànols 15-1 i 
15-2 de l’esmentada Llei 1/1991, de 30 de gener, és la mateixa que la de 
la delimitació del Sector 7 que figura en els plànols de les Normes 
Subsidiàries de Capdepera aprovades el 1985. 

Que, per una altra part, la línia de delimitació de l’ANEI núm. 15 
dels plànols 15-1 i 15-2 abans esmentats té una amplada d’uns 2 mm., 
que a escala 1/10.000 significa que hi ha una diferència de 20 ml. entre 
la part interior i l’exterior de dita línia.  

Que l’ANEI Núm. 15 de la Llei 1/1991, de 30 de gener, va ser 
aprovat per unanimitat a la sessió plenària del Parlament de les Illes 
Balears de 30 de gener de 1991, com es pot observar a les pàgines 7948 
i 7949 del corresponent Diari de Sessions (núm. 111 – II Legislatura).  

Que la delimitació de l’ANEI núm. 15.- CAP VERMELL va ser 
delineada en Ponència parlamentària on almanco hi havia un 
representant de cada grup parlamentari.  

Que, amb tot això, només és possible pensar que la voluntat del 
legislador era que el Sector núm. 7 de les NNSS de Capdepera de 1985, 
vigents el 30 de gener de 1991, quedàs exclòs en la seva totalitat de 
l’ANEI núm. 15.- CAP VERMELL, ja que resulta inversemblant pensar que 
tots els grups parlamentaris s’haguessin posat d’acord a acordar 
unànimement una modificació cap a un costat o cap a l’altre de la línia 
de delimitació de dit ANEI, sense que consti una explicació del per què 
d’aquesta decisió.  

Que, en qualsevol cas, si del que està grafiat en els plànols 15-1 i 
15-2 de la Llei 1/1991, de 30 de gener, es deduís una petita afectació de 
la superfície del Sector 7 de les NNSS de Capdepera per l’ANEI núm. 15, 
aquesta hauria de ser considerada com un error en l’exteriorització de 
la voluntat dels 59 diputats del Parlament de les Illes Balears; és a dir, 
com un error material.  

Que, segons tot el que s’ha exposat anteriorment, sembla que la 
voluntat inequívoca del legislador va ser que l’ANEI núm. 15 no afectàs 
a la superfície del Sector 7 de les NNSS de Capdepera, aprovades 
definitivament el 1985, és a dir, abans de l’entrada en vigor de la Llei 
1/1991, de 30 de gener.  

Que l’Ajuntament de Capdepera així ho ha entès i prova d’això 
és l’aprovació amb posterioritat a l’entrada en vigor de la Llei 1/1991, de 
30 de gener, del Projecte d’Urbanització del Sector núm. 7 i del seu 
Projecte de Compensació, així com la recepció de la urbanització de 
referència.  

Que en data de 25 de novembre de 1993, la Comissió Insular 
d’Urbanisme va adoptar, entre d’altres, l’acord d’aprovar inicialment el 
Projecte d’Urbanització del Sector 7 de les NNSS de Capdepera; aquest 
Projecte d’urbanització fou aprovat definitivament per aquest 
organisme, competent en matèria d’Ordenació Territorial, l’any 1996.   

Que en data de 28 d’abril del 2000, la comissió de govern de 
l’Ajuntament de Capdepera va aprovar, per unanimitat, el projecte de 
compensació del Sector 7.  



Que l’Ajuntament de Capdepera va anar senyalant deficiències 
en el projecte d’urbanització, en l’acondiciament de zones verdes, etc., 
que els promotors de la urbanització varen anar corregint.  

Que el PTM, a l’Annex número II, desenvolupa explícitament la 
descripció de la urbanització Torre de Canyamel, nom que rep el Sector 
7 de les NN.SS de Capdepera, exposant que:  

“La urbanització d’aquest sector està recentment acabada i 
compta amb tots els serveis. El planejament municipal permet vivendes 
unifamiliars de dues alçades en solars de superfície mínima de 2000m2. 
Així mateix, es preveu un solar d’ús hoteler on es permeten edificar fins a 
quatre alçades 
 
PROPOSTA D’ACTUACIÓ 

Donades les característiques de les urbanitzacions, els serveis 

existents i la tipologia edificatòria de les vivendes unifamiliars aïllades, no 

es modifica cap paràmetre de l’edificació ni la classificació actual del 

sòl.” 

Que en data de 18 d’agost de 2005 l’Ajuntament de Capdepera 
rep la urbanització del Sector núm. 7 de les NNSS de Capdepera. 

Que en data d’11 de gener de 2006 la Conselleria de Turisme del 
Govern de les Illes Balears concedeix l’autorització prèvia per a la 
construcció d’un hotel de 5 estrelles, amb una capacitat de 208 unitats 
d’allotjament i 400 places, situada a la parcel·la número 55 del sector 7 
de Canyamel en el terme municipal de Capdepera, segons el projecte 
visat pel COAIB número 5425, de data 9 de juliol de 2003.  

Que en data de 16 de març de 2006 l’Ajuntament de Capdepera 
va expedir una cèdula urbanística relativa a la parcel·la número 55 del 
sector 7 de Canyamel, en el terme municipal de Capdepera, en la qual 
es determina que té una extensió de 50000 metres quadrats i que el seu 
ús és hoteler.  

Que en data d’11 d’agost de 2006 es va presentar a l’Ajuntament 
de Capdepera el projecte bàsic per a la construcció d’un hotel de 5 
estrelles a la parcel·la número 55 del sector 7 de Canyamel, en el terme 
municipal de Capdepera.  

Que el Pla Territorial de Mallorca, aprovat el desembre de 2004, en 
la seva disposició addicional quarta (Classificacions de sòl de 
determinades àrees o sectors) no esmenta cap àrea afectada en el 
Municipi de Capdepera.  

Així mateix, destacar que el mateix PTM, al seu articulat, 
concretament a la NORMA 3, art. 5, recull que “En caso de 
discordancia entre determinaciones contenidas en los diversos 
documentos que integran este plan, prevalecerán las contempladas en 
estas Normas de Ordenación y en los Anexos I y II.”  



Que en data de 16 de juny de 2010 fou rebut l’escrit de notificació 
de suspensió del procediment de la llicència d’activitats corresponent a 
l’expedient 2009/71AC, corresponent a l’expedient d’obra 1-81/2006.  

Que dita notificació està registrada amb el número de registre de 
sortida 3078, de 16/06/2010.  

Que en data de juliol de 2010 l’Assessor Jurídic Municipal, D. Juan 
Mir Cerdó, va elaborar un informe jurídic que substancia l’expedient 
Municipal d’aquest Projecte, en el qual, després de descriure les 
vicissituds urbanístiques sobrevengudes al projecte, acaba concloent 
que segons el seu entendre “…la voluntad del legislador y del redactor 
del Plan Territorial es la de respetar el ámbito del sector de referencia en 
su delimitación establecida en las NNSS y en los instrumentos de 
planeamiento y gestión que lo han desarrollado. 
Por ello, salvo opinión mejor fundada y sin perjuicio del análisis político 
que resulta adecuado realizar en relación a la cuestión objeto de este 
informe, se considera que procede proseguir la tramitación de las 
solicitudes de licencia formuladas.”.  

Que, així mateix, donada la situació d’aparent inseguretat 
jurídica, es va sol·licitar un informe a la Universitat de les Illes Balears (UIB) 
–Facultat de Dret-, sobre la situació jurídica de la parcel·la 55 del Sector 
7 de les NN.SS. de Capdepera; dit Informe fou presentat a l’Ajuntament 
mitjançant una instància amb registre d’entrada número 4996, de data 
de 18 d’agost de 2011.  

Que els ponents de dit informe són D. Avel·lí Blasco Esteve, 
Catedràtic de Dret Administratiu, i D. José Angel Torres Lana, Catedràtic 
de Dret Civil.  

Que després d’una llarga exposició de qüestions tècnico-
jurídiques la conclusió dels catedràtics autors de l’informe va ser que: 

“…A nuestro juicio, la conclusión a la que hemos llegado en los 

tres apartados del presente Informe es la misma: mi la LEN ni el POOT ni 

el PTI redujeron el ámbito territorial del Sector 7 de las NN SS de 

Capdepera de 1986, sino que por el contrario, lo mantuvieron tal y 

como estaba delimitado en dichas NN SS y en el Plan Parcial de 1988, 

por lo que la parcela 55 mantiene la misma superficie prevista en el 

proyecto de compensación aprobado en el año 2000. …” .  

Que el Consell de Govern, en la seva sessió celebrada el passat 30 
de març de 2012, va adoptar l’acord de declarar com a Projecte 
d’Interès Autonòmic el projecte del futur hotel Park Hyatt Mallorca, per 
a que es desenvolupàs a la parcel·la 55 del Sector 7 del municipi de 
Capdepera.  

Que, a pesar de tot el que s’acaba d’exposar anteriorment, i 
després d’una reunió de coordinació de tots els agents involucrats en la 
tramitació dels diferents expedients administratius, des del Departament 



d’Urbanisme de l’Ajuntament de Capdepera se segueix tenint algun 
tipus de dubte sobre la conveniència que es poguessin corregir els 
errors que apareixen a las cartografies d’índole supramunicipal, a fi de 
dissipar qualsevol futur problema a l’hora d’emanar qualsevol tipus 
d’informe que tendeixi a la concessió de les preceptives llicències 
municipals que s’estan tramitant en l’actualitat.  

I d’una altra part, el Sr. Jurgen Golf, que actua en nom i 
representació de la JUNTA DE COMPENSACIÓ, de la Unitat d’Actuació 
denominada ZONA EST DEL SECTOR VUIT DE LA URBANITZACIÓN 
CANYAMEL COVAS, en qualitat de president del consell rector, exposa 
els següents antecedents: 
 

El 29 de desembre de 1959 fou aprovat el PLA GENERAL-PARCIAL 
D’ORDENACIÓ DE LA URBANITZACIÓ CANYAMEL de Capdepera, 
redactat per l’arquitecte Gabriel Alomar Esteve. 
 

Aquest document contenia dues àrees diferenciades: una de 
parcel·lada, que és la més propera a la platja de Canyamel i que es 
troba quasi en la seva totalitat a l’oest de la Carretera de les Coves 
(Ma-4042), i l’altra, que està més allunyada de la platja i està situada 
majorment a l’est de la carretera abans esmentada. 

 
El 17 de setembre de 1980 (Expedient 39/AG/80), l’Ajuntament de 

Capdepera va aprovar inicialment el projecte d’urbanització de la zona 
sense parcel·lar, que incloïa l’obertura de dos nous vials: el C/ Ermita {est 
de la carretera) i el C/ Nuredduna (oest de la carretera). 

El 1985 el qui subscriu va redactar un projecte de dotació d’aigua 
potable, electricitat i infraestructura telefònica del sector, que no fou 
aprovat per l’Ajuntament, sinó que aquest va ordenar la refusió del 
Projecte de 1980 i del de 1985. 

Com a conseqüència de tot això, el PROJECTE REFÓS DE VIAL i 
DOTACIÓ DE SERVEIS DEL SECTOR 8 DE CANYAMEL va ser objecte de 
l’expedient 113/AG/87 i va ser aprovat per l’Ajuntament de Capdepera 
el 7 de gener de 1988. 

Mentrestant, l’abril de 1986 foren aprovades definitivament les 
vigents Normes Subsidiàries de Capdepera per la Comissió Provincial 
d’Urbanisme. 

Per altra part, el parcel·lari corresponent al Projecte 
d’Urbanització de 1980 i el de dotació de 1985 va ser el que es que va 
utilitzar per escripturar les 8S parcel·les propietat de N'ANYANA, S.A., que 
fou l’entitat promotora d’aquests Projectes. 

En concret, el 7 de març de 1986 es varen segregar 169"000 m de 
la possessió denominada S'HERETAT, que foren objecte de la 
parcel·lació del SECTOR 8 (finca 12.651 de Capdepera). 

La inscripció en el Registre de la Propietat de les primeres 
parcel·les segregades de la finca 12.651 és de l’1 d’agost de 1986. 



Amb tot aquest procés aquí descrit es posa de manifest que les 
parcel·les residencials del SECTOR 8 de les Normes Subsidiàries de 
Capdepera devien ser les escripturades segons un Projecte 
d’Urbanització aprovat inicialment molt abans de dites Normes. 

Amb independència d’aquesta parcel·lació, hi ha dues porcions 
de les parcel·les cadastrals urbanes 84015-19 i 84015-20 amb superfície 
conjunta de 539 m2, que formen part també de la ZONA EST DEL SECTOR 
8 i que no varen entrar en la parcel·lació de referència. 

 
Que, per tot el que anteriorment s’ha descrit, es proposa al Ple de 

la corporació  que adopti el següent ACORD: 

PRIMER: Adoptar com a pròpia la sol·licitud formulada pel Sr. Antonio Mir 
Martínez en representació de les entitats CAP VERMELL HOTEL 
PROYECTOS Y PROMOCIONES, S.L I C.V. RESIDENCES & DEVELOPMENTS, 
SLU. i la sol·licitud formulada pel Sr. Jurgen Golf, que actua en nom i 
representació de la JUNTA DE COMPENSACIÓ, de la Unitat d’Actuació 
denominada ZONA EST DEL SECTOR VUIT DE LA URBANITZACIÓ 
CANYAMEL COVAS 
 
SEGON: Sol·licitar a la Direcció General d’Ordenació del Territori del 
Govern Balear que articuli el que sigui necessari per aclarir qualsevol 
dubte en relació amb la definició gràfica de l’àmbit del Pla Parcial del 
Sector número 7 i 8, vigent i recollit a les NN.SS. de Capdepera.   
 

Capdepera, 26 d’abril de 2012”. 
 
 

Al torn d’intervencions manifesten la seva conformitat tots els 
grups polítics excepte el PSM, que anuncia per part del Sr. Fuster la seva 
abstenció, ja que considera que l’Ajuntament no té per què demanar al 
Govern que es manifesti al respecte, ja que si el Govern haguera tingut 
la intenció d’arreglar-ho ja ho haguera fet per pròpia iniciativa. 

 
Després d’un breu debat la proposta se sotmet a votació. 

 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 15 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE, 5 PP i 1 EG) I 2 
ABSTENCIONS (PSM-ENTESA), ja que  és DISSET el nombre legal de 
membres de Consistori i són DISSET els assistents. 
 
 
XIV.- PROPOSTA BATLIA CANVI DATA I HORA SESSIONS ORDINÀRIES 
AJUNTAMENT PLE. 
 
 El Batle explica que s’ha modificat la proposta que es va presentar 
a la comissió informativa i per això, en no estar dictaminada, s’ha de 



votar la seva inclusió.  
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ, de conformitat amb allò establert a 
l’article 91.4 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, S’APROVA PER UNANIMITAT, ja que és DISSET el nombre legal 
de membres de Consistori i són DISSET els assistents. 
 

El Batle llegeix la següent proposta: 
 

“Vist l’acord de plenari de data 10 d’agost de 2011, en el qual 
s’establia que la periodicitat seria cada dos mesos i que se celebraria el 
primer dijous del mes a les 20 hores, si no és festiu o víspera de festiu. Si 
fos festiu o víspera de festiu, se celebrarà el dia hàbil immediat següent. 
  
 Vist que la competència per a fixar la periodicitat de les sessions 
del Ple correspon al mateix òrgan col·legiat en virtut de l’article 38 a) del 
RD 2568/1986, de 28 de novembre. 
 

Vist que la competència per a realitzar la convocatòria del plenari 
correspon al Batle en virtut de l’article 21.1 c) de la Llei 7/1985, 
reguladora de bases de règim local. 
 

Vist que el ROF estableix la necessitat de fixar la periodicitat de les 
sessions plenàries sense especificar, en tot cas, un dia i hora 
determinada. 
 

Resultant convenient deixar cert marge de discrecionalitat a Batlia 
per a que determini, dins de certs marges, el moment exacte de la 
celebració del plenari, es proposa: 
 

1. Establir la periodicitat mensual de les sessions ordinàries del Ple, a 
excepció dels mesos d’agost i gener. 

 
2. Disposar que les sessions ordinàries se celebraran el primer dijous 

de cada mes a les 20 hores, si no és festiu o víspera de festiu. Si fos 
festiu o víspera de festiu, se celebrarà el dia hàbil immediat 
següent. 

 
3. Disposar així mateix que en casos excepcionals es podrà 

convocar el segon dijous de mes a les 20 hores.” 

 

Iniciat el torn d’intervencions, el Batle dóna la paraula al Sr. Ferrer, 
que manifesta que per a ells és un canvi important el fet de posar un 
plenari mensual. Agraeix el fet d’aquesta decisió i hi votaran a favor.  

 



El Sr. Fuster manifesta també la seva sorpresa i satisfacció i hi votaran 
a favor. 

 
Seguidament, donada la paraula al Sr. Melis, exposa que queda clar 

que les comissions per assumptes plenaris no serveixen per a res. El Batle 
quan la va implantar va ser, segons el nostre criteri, per aglutinar en la 
seva persona tot el control, perquè no se li escapàs res. Fins i tot ell ho va 
defensar, perquè no quedessin damunt la taula. Doncs bé. Alguns punts 
d’aquest ordre del dia ni tan sols van passar a aquesta comissió i, se’ns 
passa per urgència la proposta del Batle de posar ell el dia i l’hora del 
plenari ordinari. Avui se’ns presenta una altra proposta distinta de la que 
se’ns va presentar. I per tot això anunciem l’abstenció. 

 
Donades les explicacions pertinents, la proposta se sotmet a votació. 

 

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 16 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE,  5 PP, 2 PSM) I 1 
ABSTENCIÓ (EG)m ja que és DISSET el nombre legal de membres de 
Consistori i són DISSET els assistents. 
 
 
XV.- DECRETS I RESOLUCIONS 
 
Es dóna compte dels decrets i resolucions del número 98 al 154 del llibre 
del 2012. 
 
 El Batle dóna la paraula al portaveu de PSM, que pregunta sobre 
una sèrie de decrets. El primer, relatiu a un decret d’urbanisme, on es 
notifica que l’Hotel Son Moll envaeix Costes. Pregunta per altres 
expedients d’Urbanisme i, finalment, per un decret relatiu a 
l’adjudicació del mur de contenció. Pregunta pel preu resultant de 
l’obra. 
 
 El Batle dóna les explicacions pertinents i passen a l’últim punt.  
 
 
XVI.- PRECS I PREGUNTES 
 
En primer lloc, el Batle dóna la paraula al portaveu del Partit Popular, el 
Sr. Ferrer, que fa una sèrie de preguntes. 
 

1. Pregunta com s’ha dut a terme la selecció de l’empresa 
[adjudicatària del mercat medieval]. Explica que el que és legal 
és que en un espai públic es cobri un taxa reflectida en una 
ordenança i que ara és il·legal, igual que ho era anteriorment. 
Pensa que és una errada grossa que s’adjudiqui a una empresa 
privada i que l’actuació és irregular. Igual que es fa amb altres 



instal·lacions reclamen la creació d’un preu públic. 
 

 El Batle contesta que hi ha una cessió de l’espai i que això no és 
il·legal. Que no disposen de preus públics, però es treballarà en això. 
 

2. Dirigint-se al Sr. Torres Malpesa, li pregunta per la proposta dels 
focs artificials. 

 
 El Sr. Torres contesta que tal com es va informar en comissió 
informativa, ja tenim resposta per part de Patrimoni, que diu que 
qualsevol acte cultural es pot fer si no fa malbé el patrimoni. En cas 
contrari o en cas de dubte s’ha de sol·licitar autorització. 
 
 El Sr. Ferrer pregunta directament si ell creu que els focs artificials i 
el Mercat Medieval afecten i perjudiquen el Castell. El Sr. Torres li 
contesta que els focs artificials sí i el Mercat Medieval, no. 
 

3. Li pregunta també pel tema de la barana del Castell. El Sr. Torres li 
contesta que ja ha arribat un certificat del Castell que diu que no 
es podia legalitzar. Està esperant que el citin a una reunió per 
veure com arreglar la situació. 

 
4. Pregunta pel cost de la volta a Mallorca en moto. La regidora de 

festes, la Sra. Corraliza, contesta que el cost ha sigut d’unes 
quantes d’ensaïmades. 

 
5. Per finalitzar, pregunta per uns segways que van per damunt de 

les voravies. La regidora d’Interior i Mobilitat, la Sra. Llull, contesta 
que no poden fer-ho, que tenen les mateixes obligacions que una 
bicicleta. 

 
 A continuació el Batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. 
Fuster, que fa un prec i una sèrie de preguntes. 
 
 Quant al prec, sol·licita que el programa del cap de setmana 
gastronòmic es faci també en català. 
 

1. Pregunta pels resultats d’aquest esdeveniment. La Sra. Corraliza li 
contesta que la majoria de restaurants li van dir que havia resultat 
interessant fer-lo i que havien rebut més gent que un cap de 
setmana normal. 

 
2. Pregunta pel resultat del nou horari de l’oficina de turisme. El Sr. 

Torres, regidor de Turisme, li respon que encara no ha passat gaire 
temps i que se li contestarà al proper plenari. 

 
3. Pregunta a la regidora d’Interior i Mobilitat per les parades 



d’autobús. La Sra. Llull contesta que fer una única parada a 
Capdepera seria una alegria, però que ho ha de consensuar amb 
Aumasa. El dilluns dia 7 té una reunió amb ells i ja informarà. 

 
 El Sr. Melis manifesta que, donada l’hora que es, farà els precs i 
preguntes al proper plenari. 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, per ordre del Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a la una hores i vint minuts, de tot el qual jo, 
la Secretària, done fe. 
 
EL BATLE                                                                                                      LA 
SECRETÀRIA 
 
 
Rafel Fernández Mallol                                                                  Maria del 
Mar Terol Andrés 
 


